Spelling van de –ing vorm

‘e’ wordt weggelaten
love
-
loving

dance
-
dancing

notice
-
noticing

Als een werkwoord eindigt met een ‘stille’ e, wordt de e weggelaten.

Uitzonderingen:

Age
-
Ageing(aging mag ook)

Canoe
-
canoeing

Dye
-
dyeing

Hoe
-
hoeing

‘ie’ verandert in ‘y’

die
-
dying

lie
-
lying

tie
-
tieing

Als een werkwoord eindigt met ie, verandert dit in y.

Laatste medeklinker wordt verdubbeld

De laatste medeklinker wordt verdubbeld als er één beklemtoonde klinker voor staat.

Stop

-
stopping

Transmit
-
transmitting

Dus er wordt niks verdubbeld bij:

Stoop

-
stooping(2 klinkers)

Offer

-
offering(de laatste medeklinker wordt niet voorgegaan door een beklemtoonde klinker)

Succeed
-
succeeding(2 klinkers)

Develop
-
Developing(de laatste medeklinker wordt niet voorgegaan door een beklemtoonde klinker)

In tegenstelling tot de bovenstaande regel wordt de laatste medeklinker wel verdubbeld bij:

Kidnap

-
kidnapping

Worship
-
worshipping

Format

-
Formatting

Program
-
Programming

Verdubbeling van de ‘l’

In het (Brits)Engels wordt de laatste l alleen verdubbeld als er één klinker voor staat. Het maakt dan niet uit of de klinker wel of niet beklemtoond is.

Uitzondering:

Dial

-
dialling

(re)fuel
-
(re)fuelling

c wordt ck

panic

-
panicking

picnic

-
picnicking

traffic

-
trafficking

